
Regulamin Prywatności firmy SN BIOTECH TECHNOLOGIES Sp. z o.o. Sp.k. 

 

Zgodnie z art. 13 ust. 1 ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 

2016 r. informuję, iż:  

1. Administratorem Twoich danych osobowych jest SN BIOTECH TECHNOLOGIES Sp. z o.o. 

Sp.k. w Złotnikach, ul. Krzemowa 1, 62-002Suchy Las, Polska, Kontakt do 

administratora danych: biuro@snbiotech.com; office@snbiotech.com .  

2. Twoje dane osobowe przetwarzane będą w celu nawiązania kontaktu i ustalenia warunków 

ewentualnej współpracy, zgodnie z zasadami wymienionymi w art. 5 RODO, na podstawie art. 

6 ust 1 pkt. b.  

3. SN BIOTECH TECHNOLOGIES może przekazać Twoje dane osobowe podmiotom trzecim 

(zwanym dalej: kontrahentami SN BIOTECH TECHNOLOGIES) w celu i w zakresie koniecznym 

do prawidłowego przygotowania oferty i Umowy o Współpracy lub Umowy Licencyjnej lub 

innej umowy dotyczącej bezpośrednio lub pośrednio dziedziny transferu technologii. 

4. Twoje dane osobowe, co do zasady nie są przekazywane poza obszar EOG (Europejski Obszar 

Gospodarczy). Przekazanie Twoich danych osobowych poza obszar EOG może jednak 

nastąpić, gdy będzie to konieczne w celu zrealizowania ewentualnych umów, o których mowa 

z punkcie 3 powyżej, w tym sytuacji, gdy ich realizacja będzie wymagała udziału 

kontrahentów SN BIOTECH TECHNOLOGIES posiadających siedziby poza obszarem EOG.  

5. Twoje dane osobowe będą przechowywane przez okres niezbędny do udzielenia odpowiedzi 

na wysłane zapytanie lub dla prawidłowego ustalenia warunków współpracy lub wykonania 

ewentualnych umów.  

6. Zgodnie z RODO, przysługuje Tobie prawo do: dostępu do swoich danych oraz otrzymania ich 

kopii, sprostowania (poprawiania) swoich danych, żądania usunięcia, ograniczenia lub 

wniesienia sprzeciwu wobec ich przetwarzania, przenoszenia danych,  wniesienia skargi do 

organu nadzorczego.   

7. Podanie danych jest dobrowolne z tym, że odmowa ich podania może utrudnić albo 

uniemożliwić należytą odpowiedź lub prowadzenie współpracy biznesowej. 

8. W każdej chwili przysługuje Tobie prawo do wycofania zgody na przetwarzanie Twoich danych 

osobowych, ale cofnięcie zgody nie wpływa na zgodność z prawem przetwarzania, którego 

dokonano zgodnie z prawem, przed jej wycofaniem.  

9. Otrzymanie i zapoznanie się z niniejszą informacją zostało przez Ciebie potwierdzone poprzez 

odhaczenie odpowiedniego check-box’a przed wysłaniem formularza ze strony internetowej 

serwisu www.snbiotech.com.  
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Privacy Regulations of SN BIOTECH TECHNOLOGIES Sp. z o.o. Sp.k. 

 

In accordance with Article 13 (1) of the General Data Protection Regulation of April 27, 2016, I inform 

you that:  

1. The administrator of your personal data is SN BIOTECH TECHNOLOGIES Sp. z o.o. Sp.k. in 

Złotniki, ul. Krzemowa 1, 62-002Suchy Las, Poland, Contact to the data controller: 

biuro@snbiotech.com ; office@snbiotech.com .  

2. Your personal data will be processed in order to establish contact and determine the terms of 

possible cooperation, in accordance with the principles listed in Article 5 RODO, on the basis 

of Article 6(1)(b).  

3. SN BIOTECH TECHNOLOGIES may transfer your personal data to third parties (hereinafter 

referred to as SN BIOTECH TECHNOLOGIES contractors) for the purpose and to the extent 

necessary for the proper preparation of the offer and the Cooperation Agreement or the 

License Agreement or any other agreement relating directly or indirectly to the field of 

technology transfer. 

4. Your personal data, in principle, is not transferred outside the EEA (European Economic Area). 

However, the transfer of your personal data outside the EEA may take place if it is necessary 

for the implementation of any agreements referred to in point 3 above, including situations 

where their implementation will require the participation of SN BIOTECH TECHNOLOGIES 

contractors located outside the EEA.  

5. Your personal data will be kept for the period necessary to respond to the inquiry sent to you 

or for the proper establishment of the terms of cooperation or execution of possible 

agreements.  

6. In accordance with RODO, you have the right to: access to your data and to receive a copy of 

your data, to rectify (amend) your data, to request deletion, limitation or objection to its 

processing, to data portability, to lodge a complaint with a supervisory authority.   

7. Provision of data is voluntary, except that refusal to provide such data may hinder or prevent 

due response or business cooperation. 

8. At any time you have the right to withdraw your consent to the processing of your personal 

data, but the withdrawal of consent does not affect the legality of the processing that was 

carried out lawfully before its withdrawal.  

9. Receipt and review of this information has been confirmed by you by unchecking the 

appropriate check-box before submitting the form from the website www.snbiotech.com. 
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SN BIOTECH TECHNOLOGIES Sp. 

根据 2016 年 4 月 27 日颁布的《通用数据保护条例》第 13 (1) 条，我通知您  

1. 您个人数据的管理者是位于 Złotniki, ul. Krzemowa 1, 62-002Suchy Las, Poland, 数据控制者联系

方式：biuro@snbiotech.com ; office@snbiotech.com 。 

2. 您的个人数据将被处理，以便根据第 6(1)(b)条，按照 RODO 第 5 条所列原则建立联系并确定

可能的合作条款。 

3. SN BIOTECH TECHNOLOGIES 可能会将您的个人资料转交给第三方（以下简称 SN BIOTECH 

TECHNOLOGIES 承包商），目的和范围仅限于适当准备报价、合作协议或许可协议或任何其他

直接或间接与技术转让领域相关的协议。 

4. 您的个人数据原则上不会转移到 EEA（欧洲经济区）之外。但是，如果为了执行上述第 3 点

中提到的任何协议（包括需要 SN BIOTECH TECHNOLOGIES 在欧洲经济区以外的承包商参与执行

的情况），则可能会将您的个人数据传输到欧洲经济区以外。 

5. 您的个人数据将在必要的期限内保存，以便对发送给您的询问做出答复，或妥善确定合作条

款或执行可能达成的协议。 

6.  根据《个人数据保护条例》，您有权：访问您的数据和获得您的数据副本；纠正（修改）您

的数据；要求删除、限制或反对其处理；数据可移植性；向监管机构投诉。  

7. 提供数据是自愿的，但拒绝提供数据可能会妨碍或阻止适当的回应或业务合作。 

8. 在任何时候，您都有权撤回对个人数据处理的同意，但撤回同意并不影响撤回前合法进行

的处理的合法性。 

9. 您在网站 www.snbiotech.com 上提交表格之前，已通过取消勾选相应复选框的方式确认收到

并审查了此信息。 


